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REUNIÓ REGIONAL ENTRE SINDICATS I CAPS DE LA RPAPA 17-07-2024 

Dimecres, 17 de juliol, vam assistir a la reunió regional de la RPAPA amb els Caps de la Regió, Cap 

d'Administració i Oficina de suport Regional. Us passem els punts tractats més rellevants: 

GENERALS: 

• El nombre d’efectius de la regió és de 451, números en positiu, per sobre la RLT. Tenim a 

les diferents comissaries els nous Caporals i altres comandaments en pràctiques que 

valorem molt positivament per la seva mancança estructural. 

• Parc mòbil: pendent d'arribar un total de 529 vehicles a tot el territori, abans de finalitzar 

l'any. Des de la Regió informen que al Pirineu arribaran un nombre encara indeterminat. Va 

arribar a cada Comissaria un vehicle 4x4, Toyota i un més per l'URMA. Esperem i hem tornat 

a demanar motocicletes per Trànsit i es pugui fer canvi per les que tenim de propietat a la 

Regió, velles i carregades de quilòmetres i avaries. El mateix hem tornat a demanar per les 

furgonetes d'ARRO. Pel que fa al Suzuki del Pont de Suert (de propietat i amb força avaries 

i cares) finalment el posaran a canvi. Esperem es faci per un dels nous vehicles a arribar. 

Està previst el repartiment de vehicles a partir de setembre. 

• Uniformitat: el barret, les polaines i els guants estan lliurats. Pendent de lliurament segona 

uniformitat per Trànsit. Es torna a insistir en la necessitat de dotar a cada agent d'una armilla 

reflectant. S'ha posat sobre la taula la problemàtica amb el canvi i sol·licituds de peces de la 

nova uniformitat, també val a dir que és un tema que supera l'àmbit de la Regió i és comú 

arreu del territori des del canvi d'uniforme. 

• Hores extres: enguany ens informen que des de la Prefectura s'ha realitzat l'assignació d'una 

altra forma. S'ha dotat de pressupost cada Regió essent 50.000€ per la RPAPA així com per 

les altres Regions “més petites”. A banda s'estan autoritzant hores extres per serveis 

extraordinaris (Festes, concerts i d'altres). Esperem i desitgem i sobretot vetllem perquè 

tothom que s'apunti, pugui realitzar-ne, sigui quina sigui la seva Unitat de destí. 

• Pagaments de dietes i altres: des d'Administració Regional ens diuen que estan totes les 

partides tramitades. Quant al pagament no hi ha dates concretes per les dietes. S’estan fent 

els abonaments segons el pactat amb el Nou Acord de millores pel que fa a nits, festius, 

caps de setmana... 

• Unitats Investigació i altres: avisats estaven, de fa temps, afecta a tot el CME i és que poca 

gent vol anar a les diferents UI, la problemàtica encara s'agreuja més a Pirineu. És molt 

previsible la pèrdua d'efectius a totes les UI de la regió, perquè marxen a USC i d'altres. Des 

del capdavant de la Regió ens diuen que a partir de setembre es posarà en marxa una 

Comissió especial per tractar el tema i mirar de trobar solucions. Els mateixos companys/es 

els hi han proposat aquestes solucions una vegada i una altra sense obtenir resposta. També 

des de la USPAC portem reclamant i denunciant la situació des de fa anys de la família 

d’investigació. 
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La Seu d'Urgell: 

• Està en fase de redacció el nou projecte per l'edifici del Camí Ral de La Seu.(Seguim en 

aquest punt de “redacció” des de la darrera reunió). Així mateix continua en estudi una 

sortida “segura” per la peixera de la Comissaria. 

Puigcerdà: 

• Continua en estudi la millora dels punts febles de l'edifici quant a mesures de seguretat. 

S'han realitzat canvis i millores en calderes i calefacció. Tornem a insistir en la millora de 

l'emmagatzematge de la Marihuana. 

Sort: 

• El nou vestidor de les dones ja està llest. Continua en fase de redacció el projecte per la 

remodelació de la resta de la Comissaria (sense data i més amb un Govern en funcions). 

Pont de Suert: 

• Igual que Sort, continuem en el punt de “redacció de projecte” per la remodelació de les 

dependències. Projectes, ara mateix aturats per la situació de govern en funcions. Una 

comissaria amb una necessitat urgent de millores que amb l'arribada d'uns quants efectius 

nous s'ha posat, encara més, en evidència. 

Vielha: 

• Hem traslladat la problemàtica amb l'aire condicionat de la Comissaria que com cada any i 

amb l'arribada de temperatures altes torna a reproduir-se. 

Tremp: 

• Tornem a demanar que es facin les obres necessàries (tal com ens van dir farien ja fa uns 

mesos) per la reforma de les dutxes del vestidor d'homes. 

Des de la USPAC, us encoratgem  que ens feu arribar les vostres queixes per donar-vos l'altaveu 

que teniu en nosaltres i traslladar-ho on pertoca, per això podeu contactar amb el vostre delegat de 

referència o enviar-ho al mail rppo@uspac.cat . Tot i la passivitat i lentitud de l'Administració, mani 

qui mani, nosaltres no defallim en la nostra missió d'empènyer i fer arribar on calguin les 

problemàtiques que ens traslladeu en el dia a dia. 

 

USPAC, L’ESCUT DEL MOSS@S 

 

La Seu, 19 de juliol de 2024 
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